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El més gran del país
» Es preveu construir el centre comercial més gran de Catalunya al Parc de l’Alba de Cerdanyola

» La Confederació de Comerç de Catalunya demana a la Generalitat que no tiri endavant el projecte

Nova amenaça per al petit co-
merç de la comarca. Aquesta
setmana ha transcendit que la
Generalitat, a través del pla di-
rector del Centre Direccional de
Cerdanyola, té la intenció de
construir el centre comercial
més gran de Catalunya al costat
del Sincrotó Alba, a Cerdanyola.
Una ubicació que afectaria el
petit comerç de tots els munici-
pis de l’entorn i que prolongaria
els seus efectes més enllà de la
frontera del Vallès Occidental.

La majoria dels terrenys que
abasta el pla director són pro-
pietat de l’Institut Català del Sòl
(Incasòl) i inicialment s’havien
de destinar a companyies rela-

cionades amb les noves tecno-
logies i vinculades a les tasques
que es desenvolupen al Sincro-
tró Alba, però sembla que l’em-
presa pública té altres plans.

Segons el diari La Vanguar-
dia, es preveu que es destinin
217.258 metres quadrats a una

superfície comercial, que s’ubi-
carà de manera adjacent a la fu-
tura estació intermodal i que
estarà relacionada amb el futur
creixement residencial a la zona.

Segons fonts del Departa-
ment de Territori i Sostenibilitat
consultades per La Vanguardia,
s’ha decidit modificar part dels
usos previstos a activitat co-
mercial a causa de l’interès mos-
trat per les grans distribuïdores
per poder-se implantar a la zona.
Tot i que el projecte no estaria to-
talment enllestit fins d’aquí a 25
anys, es preveu que el centre co-
mercial pugui estar operatiu en
un màxim de sis anys.

PRINCIPALS DIFICULTATS
Un dels principals entrebancs
que planteja el projecte, a ban-
da de l’oposició del petit co-
merç, és la situació en la qual es
troben una part dels terrenys.
Prop de 43 hectàrees del sòl on
s’ha d’ubicar el centre comercial
estan afectades per diferents
abocadors o terres contamina-

des. Per tant, la instal·lació d’a-
questa infraestructura exigiria la
seva adequació per poder acollir
altres usos.

Per altra banda, aquest pla
director està vinculat a la crea-
ció d’un corredor verd que hau-
ria de permetre connectar es-

pais naturals externs a l’àmbit
de Collserola i Sant Llorenç del
Munt. Aquestes connexions for-
men part del que s’anomena
anell verd.

INDIGNACIÓ DEL COMERÇ
La Confederació de Comerç de
Catalunya (CCC) ja ha presentat
un recurs a la Conselleria de
Territori i Sostenibilitat de la Ge-
neralitat amb l’objectiu d’im-
pugnar la requalificació dels te-
rrenys on suposadament s’ubi-
carà el centre comercial. 

La CCC considera que no
s’han tingut en compte les con-
seqüències negatives que aquest
centre tindria per al comerç
urbà ja establert a les comarques
més properes a la del Vallès Oc-
cidental.

A més, la confederació tam-
bé alerta de la “sobrecàrrega” co-
mercial de la zona, ja que aques-
ta ja compta amb altres centres
comercials importants, i empla-
ça la Generalitat a fer marxa
enrere en la seva decisió amb la
màxima celeritat possible.

Pamela Martínez
CERDANYOLA

Es preveu construir el centre comercial més gran de Catalunya al costat del Sincrotró Alba, a Cerdanyola. Foto: Pla Estratègic Metropolità de Barcelona

L’activitat de la zona

s’havia de destinar 

a la tecnologia i 

el coneixement

El centre comercial

podria estar 

enllestit en un 

màxim de sis anys



| 4

líniavallès 02 desembre 2013

Comarca

L’Associació Àmbit B30 ha re-
but amb satisfacció l’aprovació
per part del Parlament Europeu
del reglament que defineix les
noves xarxes transeuropees de
transport on està inclòs el Co-
rredor Ferroviari Mediterrani.

El ple del Parlament Euro-
peu va donar el vistiplau al
programa Connectar Europa
que, amb un pressupost de
29.300 milions d'euros per als
7 anys vinents, dedicarà 23.200
milions a millorar les conne-
xions de transport, 5.120 mi-
lions a xarxes energètiques i mil
milions més a les telecomuni-
cacions. Amb aquesta aprova-
ció, l'Eurocambra ha confir-
mat definitivament la inclusió
en la llista de projectes priori-
taris el Corredor Ferroviari Me-

diterrani, que discorrerà entre
la frontera francesa i Algesires,
i que haurà d'estar acabat el
2030 tot i que el tram català po-
dria estar enllestit el 2020.

Segons Josep Monràs, pre-
sident de l'Associació Àmbit
B30, "és una gran notícia tant
per a Catalunya, com per a
l'Àmbit B30, perquè es tracta

d'una infraestructura cabdal
per al futur del país, ja que sig-
nifica una via d'obertura cap al
mercat europeu i que ha d'aju-
dar a impulsar les exportacions
tant cap a Europa com cap a
Àfrica i que, per tant, a més de
dotar de major competitivitat a
les empreses catalanes gene-
rarà riquesa i llocs de treball".

El corredor del mediterrani haurà d’estar enllestit l’any 2030. Foto: Arxiu

L’Àmbit B30, satisfet per l’impuls
del Corredor Mediterrani

» Europa destinarà un total de 29.300 milions d’euros al projecte
» La infraestructura haurà d’estar acabada l’any 2030

El Vallès es coordina per
controlar la tensió arterial

SALUT4Una setantena de far-
màcies i una vintena d’equips
d’atenció primària del Vallès
Occidental treballen conjunta-
ment perquè els controls de la
tensió arterial que els usuaris es
fan a les farmàcies arribin de
forma segura i confidencial per
via telemàtica al centre de salut
i quedin incorporats a la histò-
ria clínica de cada persona.
Aquesta iniciativa permet evi-
tar desplaçaments innecessaris
als centres sanitaris i benefi-
ciarà més de 430.000 persones.

La iniciativa va començar
l’any 2012 amb la col·laboració

de 23 farmàcies de Cerdanyo-
la del Vallès i Ripollet, però des-
prés de la bona acollida que ha
tingut entre els ciutadans d’a-
questes dues localitats, l’ICS
ha decidit estendre a altres po-
blacions de la comarca.

Per poder coordinar-se, els
diferents professionals impli-
cats han fet una formació con-
junta. Tenen un protocol comú
de seguiment de la tensió arte-
rial i han establert un registre
únic i fiable. A més, les farmà-
cies han hagut d’adquirir apa-
rells homologats per prendre la
tensió.

La contaminació del Vallès
supera els paràmetres legals

MEDIAMBIENT4Ni els plans
desenvolupats des de fa anys ni
la reducció de trànsit i activitat
industrial provocada per la cri-
si econòmica han permès re-
duir de manera efectiva  la
contaminació de l’aire a l’àrea
metropolitana. Durant el 2012
es van superar novament els
llindars establerts en alguns
contaminants, com ara el diò-
xid de nitrogen (NO2) i les
partícules menors de 10 micres.

Les dades registrades a les
diferents estacions permanents
que mesuren la qualitat de l’ai-

re no són gens encoratjado-
res. A Barberà del Vallès, l’any
2011 la mitjana anual va supe-
rar el límit establert per NO2 en
40ug/m3 en mesurar 42. L’any
2012 va passar a 43. A Sabadell,
el 2011 mesuraven 48 i el 2012
52. I a Montcada i Reixac s’han
mesurat 42 el 2011 i el 2012.

El fet que la contaminació
estigui per sobre dels paràme-
tres legals europeus  ha obligat
la Generalitat a elaborar un
nou Pla d’Actuació per a la Mi-
llora de la Qualitat de l’Aire Ho-
ritzó 2015. 

Cerdanyola i Barberà se
solidaritzen amb Filipines

SOLIDARITAT4Des del passat
dilluns el pastor de l’Església
Evangèlica de Cerdanyola, Da-
niel Banyuls, es troba a Mani-
la, on s’ha traslladat per fer un
seguiment i documentar el des-
tí de les donacions que han fet
diferents persones i empreses
de Cerdanyola per ajudar als
damnificats del tifó que va de-
vastar la part central de les
illes Filipines.

En principi aquests ajusts es

traduiran en camions d’ali-
ments i aigua per dur a les zo-
nes més castigades i aïllades.

Per altra banda, l’Ajunta-
ment de Barberà també ha vol-
gut posar el seu granet de sorra
per ajudar totes les persones
que han patit la devastació del
tifó i ha destinat una ajuda de
3.000 euros a la campanya
d’Emergència impulsada pel
Fons Català de Cooperació al
Desenvolupament.  

UAB | Programa Generació d’Idees 2013
La segona edició del Programa Generació d’Idees 2013 del Parc de Recerca UAB

(PRUAB) ja té sis finalistes d'entre els quals han de sortir els tres guanyadors que
obtindran un primer premi de 2.500 euros i sis mesos d’incubació a l’Edifici Eureka,

un segon premi de 1.500 euros i un tercer premi de 1.000 euros.

Redacció
VALLÈS OCCIDENTAL
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Aquesta setmana hem sabut que
volen construir el centre comer-
cial més gran de Catalunya a Cer-
danyola. Els preocupa?
Ens preocupa que no es man-
tinguin els equilibris i que no es
tinguin en compte l’impacte
mediambiental, la mobilitat i els
accessos. Si els projectes són ge-
neradors de llocs de treball i no
desequilibren les realitats d’al-
tres municipis, endavant.

La Confederació de Comerç de
Catalunya assegura que aquest
equilibri es trencarà. On està el
límit?
Vull pensar que durant molt de
temps els diferents governs res-
ponsables han aplicat els criteris
que els semblaven fonamentals.

Crec que hi ha d’haver una cohe-
rència entre les diferents políti-
ques que el Govern de Catalunya
porta a terme, perquè no seria
coherent tenir una màniga més
oberta per obrir casinos o centres
d’oci, que en definitiva desequili-
bren altres realitats, i no fer-ho
amb el comerç. S’ha de mantenir
l’equilibri però sent justos amb la
proporció.

Hi haurà ampliacions a Baricentro
abans que s’executi aquest pla?
Sí. Fa quatre anys que Baricentro
té planificada una ampliació de
metres quadrats, però s’ha endar-
rerit a causa de la crisi. Tot i així,
segons les meves informacions el
projecte es tancarà a finals d’any o
principis del vinent.

Quan s’inauguraria aquesta am-
pliació? 
Si tot va bé, l’any vinent. Tot i
l’endarreriment, les obres seran
ràpides. Pel que fa a la ciutat ens

interessa que això es faci, per-
què es traduirà en creació de
llocs de treball i perquè no dis-
torsiona la nostra planificació
urbanística ni desequilibra el
comerç local o altres realitats. 

Tots els alcaldes estan treballant
contra l’atur. Quines accions està
portant a terme Barberà?
Per una banda fem un treball de
potenciació i dinamització em-
presarial i per l’altra tenim una
sèrie de programes d’orientació
i formació ocupacional, així com
d’inserció laboral. 

A més, han demanat a la Genera-
litat que posi en marxa un pla de
rescat pels aturats de llarga du-
rada...
Aquest és un dels temes que
més ens preocupa perquè les
persones de més de 50 anys,
amb una formació molt vincu-
lada al seu lloc de treball, són les
que tenen més dificultats per

trobar una feina i actualment
depenen de l’economia submer-
gida. Crec que hauríem de fer
alguna proposta d’obligatorietat
perquè tant empreses públiques
com privades contractessin
aquests aturats. Si no será difícil
que surtin de la crisi.

De quines taxes d’atur estaríem
parlant?
Tot i que a Barberà estem una
mica per sota de la mitjana, ja
arribem al 17,5 per cent d’atu-
rats. 

Trenquen el tòpic que els muni-
cipis industrials estan patint més
la crisi...
Crec que això és gràcies a una
conjunció d’aspectes. La pre-
sència industrial i empresarial
combinada amb tot un conjunt
de programes i mesures i amb el
fet que som un dels municipis
que tenim la mobilitat atreta
més gran de Catalunya ens ha

permès una capacitat mínima
d’anticipació, cosa que ha fet
que tinguem menys atur.

Creu que la reforma de l’admi-
nistració local que vol fer el PP
prosperarà?  
Jo espero que no. Penso que
aquesta llei significa un atac a
l’autonomia local, un centra-
lisme desmesurat, una retallada
total i absoluta de competències
i una manca de respecte envers
la corresponsabilitat del govern
amb els municipis. Tots els al-
caldes tenim la mateixa preocu-
pació. Per això espero que la llei
no prosperi i que la proposta
que ha fet la Generalitat sigui
més valenta.

Què vol dir  “més valenta”? 
Que la llei de la Generalitat no
resol el finançament local. Men-
tre el finançament local sigui via
Estat espanyol o català, els ajun-
taments haurem de fer mans i

Ana del Frago
Alcaldessa de Barberà del Vallès

David Centol / Pamela Martínez
Fotografia: Pamela Martínez

“S’hauria d’obligar 
les empreses a 
contractar aturats 
de llarga durada”
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mànigues. En els últims dos
anys, Catalunya no ha tingut
pressupost, perquè s’ha prorro-
gat l’anterior. La cohesió social
s’ha mantingut i es manté grà-
cies als municipis i és cert que si
s’aprova la llei, no ens deixaran
fer coses, però quan ens deixen
no arriben els diners. La Gene-
ralitat deu a Barberà quatre mi-
lions d’euros i jo no espero que
ens ho paguin. Les coses s’han
de fer millor i amb l’excusa de
l’eficiència econòmica s’estan
lapidant els drets civils.

Com hem de parlar amb Madrid
des del municipalisme? 
Crec que ha d’haver-hi la volun-

tat d’arribar a acords sempre.
Això no vol dir rebaixar les ex-
pectatives que es tinguin, però
per aconseguir un bé comú i
col·lectiu s’ha de cedir una mica.

I si un no vol dialogar?
Això és el que ens diuen. Jo no
sé si és un o són dos els que no
volen dialogar.

Creu que el president Mas no vol
dialogar amb Madrid?
No ho sé. Crec que els interlocu-
tors han de ser més. La respon-
sabilitat la tenen els presidents,
però s’ha d’escoltar més el con-
junt de la societat. Crec que en
situacions de bloqueig s’han de

cercar ponts que permetin arri-
bar a grans acords.

El PSC escolta el carrer?
Ho intentem.

I què diu el carrer respecte a
aquesta relació amb l’Estat?
Hi ha opinions de tot tipus. Co-
incideixo en el fet que el tracte
econòmic de Catalunya no ha
estat suficient i que el reconei-
xement de la nostra identitat és
clarament insuficient. Per tant,
això s’ha de canviar. Des del
PSC pensem que ho podem
aconseguir mitjançant una re-
forma de la Constitució i així ho
diem a tot arreu.

Tenen suficient credibilitat en
aquests moments els socialistes
per poder plantejar aquesta via
federal?
Jo em faig la mateixa pregunta
sobre la credibilitat de CiU. Na-
turalment que hi han hagut er-
rades, però no hem d’oblidar
que els governs socialistes cata-
lans han governat en contextos
molt concrets de la història d’a-
quest país. Crec que les perso-
nes no tenim memòria política i
només ens fixem en el present.
Tot i això segueixo pensant que
la força de Catalunya ha de
venir d’un gran consens.

El PSC escolta els crítics?
I tant que els escolta!

Està còmoda amb el resultat del
Consell Nacional del PSC?
Sí. És bo que es facin aquests
consells nacionals dels partits,
que els representants votin lliu-
rement i en secret i que ningú
no tingui por. Crec que és im-
portant escoltar les veus críti-
ques i que tinguin presència,
però quan el partit vota una de-
terminada resolució, les majo-
ries manen. Em sento molt
contenta que hi hagi tantes per-
sones tan capaces i tan genera-
dores d’il·lusió i esperança com
les que hi ha al PSC.

Per tant, no sobra ningú al PSC?
Jo crec que hem de ser més nor-
mals. No sempre t’identifiques
al totalment amb un projecte
ideològic, però totes les iniciati-
ves han de ser inclusives. Quan
algú no comparteix un projecte
ha de prendre decisions. La vida
està feta d’anuncis i de renún-
cies i aquesta és la vitalitat d’un
partit.

S’està fent alguna cosa mala-
ment al PSC?
És probable. No només en presa
de decisions, sinó també en el
fet de no saber traduir bé el que
diu la gent per marcar una es-
tratègia determinada. Jo crec
que hi ha hagut errades d’aquest
tipus, però estic absolutament
esperançada que això canviï i ho
dic des de la realitat concreta del
contacte diari amb les persones.

Creu que està deslligada l’a-
genda social de la nacional?
Per a mi és molt més prioritària
l’agenda social que la nacional.
Hi ha persones que volen la in-
dependència, però també n’hi
ha d’altres que pensen que si la
independència significa exclu-
sió, no la volen. Sempre s’han de
fer consultes, perquè els ciuta-
dans de Catalunya tenim dret a
expressar-nos, però la pregunta
ha de ser clara.

Vostès volen una consulta pac-
tada i legal, però Rajoy no té cap
interès en acceptar-ho...
Doncs haurem de fer que això
canviï.

Amb unes eleccions plebiscità-
ries? 
O no. Hi ha moltes maneres de
treballar al Congrés dels Dipu-
tats. Es poden pactar suports
puntuals. Per construir el nostre
futur necessitem que hi hagi vo-
luntat i per aconseguir-ho s’ha
de tenir la valentia de votar no a
Madrid quan toca fer-ho.

Estan preocupats pel creixement
de Ciutadans?
No especialment. Evidentment
que la fragmentació del vot a les
properes municipals serà major,
però no passa res. Ens hem d’a-
daptar al que hi ha i hem de tre-
ballar perquè el vot sigui en
llibertat, plural i respectable. 

Està satisfeta de la fluïdesa del
diàleg amb l’oposició?
I tant! I no em cansaré mai de
posar els mitjans perquè així
sigui sempre. 

És recíproca?
Vull pensar que sí. Potser en
algun cas concret no, però són
excepcions. Ha de ser obligació i
compromís de tots els càrrecs
electes lluitar per crear les con-
dicions que donin fluïdesa de
comunicació entre els partits.

Tornarà a ser candidata  pel PSC a
l’alcaldia de Barberà? 
Sí. Encara ens queden molts pro-
jectes per fer en aquesta ciutat.
Personalment tinc il·lusió i tinc
ganes de continuar treballant.

“El tracte econòmic de 
Catalunya no és suficient 
i el reconeixement identitari 
és clarament insuficient”
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La Diputació de Barcelona ha
posat en marxa un Pla d’Ur-
gència Social per atendre aque-
lles persones que estan patint
més greument les conseqüències
de la crisi. Concretament, hi ha
destinat una partida de 30 mi-
lions d’euros que serviran per fer
front a situacions d’urgència i de
risc d’exclusió social.

Aquests diners els rebran els
governs locals, aquelles admi-
nistracions més properes als
ciutadans i que són els princi-
pals distribuïdors de recursos
en matèria social. La compli-
cada situació econòmica obliga
la Diputació a revisar la seva
tasca d’assistència i cooperació
local, per assegurar-se que els
ajuntaments puguin oferir co-
bertura a les situacions de ne-
cessitat greu que afecten la
qualitat de vida de les persones.

La Diputació de Barcelona ha
fet un esforç de planificació, re-
estructuració i estalvi per ob-
tenir els fons necessaris que co-
breixin aquesta despesa social
assumida pel món local.

La presentació del Pla d’Ur-
gència Social va estar conduïda
pel president de la Diputació de

Barcelona, Salvador Esteve,
que va explicar que aquest  “és
un exemple que posa de mani-
fest que la nostra preferència
són els ajuntaments, hem es-
coltat les seves peticions i a
partir d’aquí hem decidit des-

tinar aquesta important parti-
da en matèria social”.

L’acte també va comptar
amb la presència de la vicepre-
sidenta segona i responsable de
l’Àrea d’Atenció a les Perso-
nes, Mercè Conesa, que va ex-
plicar que aquest Pla presenta
novetats respecte a accions an-
teriors en aquest àmbit i va re-
calcar que aquesta vegada “amb
l’objectiu final de millorar la
qualitat de vida de les persones
hem incorporat en aquest fons
nous conceptes per cobrir ne-
cessitats com la pobresa ener-
gètica, el subministrament de
medicaments o garantir les pla-
ces creades i ocupades d’edu-
cació infantil (0-3 anys)”.

L’ajut es destinarà a tots els
municipis de les comarques de
Barcelona i es farà una distri-
bució objectiva dels recursos. Es
tindran en compte criteris com
la població, la renda familiar o
el risc social de cada família, així
com l’avaluació que en facin
els serveis socials municipals.

30 milions per combatre la crisi
» La Diputació de Barcelona presenta un Pla d’Urgència Social per a situacions d’emergència

» L’objectiu és cobrir la despesa que han d’assumir les administracions locals 

Redacció
CERDANYOLA

Pla extraordinari | Una dotació superior a la d’altres anys
Mercè Conesa, vicepresidenta segona i responsable de l’Àrea d’Atenció a les Persones de la Diputació de Barcelona, va

destacar durant l’acte de presentació del Pla d’Urgència Social que “aquest és un programa extraordinari  i que la 
dotació també és extraordinària”, atenent a la dificultat del moment. La Diputació ja havia fet altres programes destinats

a ajudes socials, però amb dotacions molt inferiors. El 2011 havia estat de 2,8 milions i de 6 milions el 2009 i el 2010.

REDACCIÓ4 Els 30 milions
d’euros del Pla d’Urgència So-
cial es distribuiran entre tres
grans àmbits.

El primer, que rebrà 10 mi-
lions d’euros, cobrirà situa-
cions d’emergència social i el
sosteniment d’equips profes-
sionals de serveis socials. Dins
d’aquest àmbit es donaran ajuts
per a subministraments bà-
sics, per al pagament del lloguer
o la hipoteca de l’habitatge,
ajuts per a la pèrdua d’habitat-
ge per desnonament, per a l’a-
limentació i necessitats bàsi-
ques de subsistència, per a l’a-
limentació infantil, la higiene i
la lactància, i per a la roba i el
calçat.

El segon àmbit, amb una
dotació de 8 milions d’euros,
és per garantir la prestació de
serveis d’atenció domiciliària i
del transport adaptat. Es do-

naran ajuts a aquelles persones
que tenen autonomia limitada
per realitzar les tasques de la
vida diària per l’edat, alguna
discapacitat o la dependència
d’altres persones. També s’a-
judaran aquelles que reque-
reixen atenció permanent i a
distància. 

Els ajuts de transport adap-
tat no només cobriran tots els
municipis de les comarques
de Barcelona, sinó que s’hi in-
clouen també els consells co-
marcals.

El tercer i últim àmbit és el
que té una major dotació, de 12
milions d’euros. És la línia de
suport d’atenció als infants, en
la qual es donaran ajuts per al
sosteniment dels serveis com-
plementaris educatius relacio-
nats amb l’educació infantil
(0-3 anys) i per a l’adquisició de
material escolar i llibres.

Ajuts en tres grans àmbits

La Diputació vol 

assegurar que els

ajuntaments poden

cobrir les situacions

de necessitat greu

A l’esquerra, l’acte de presentació amb el president de la Diputació, Salvador Esteve, i la vicepresidenta segona, Mercè Conesa. A la dreta, un cartell del Pla d’Urgència Social. Fotos: DIBA
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Comerç

El cantant David Bustamante
va ser l’encarregat de donar la
benvinguda al Nadal al Centre
Comercial Baricentro de Bar-
berà del Vallès.

David Bustamante va donar

una volta per tot el centre co-
mercial i a les sis de la tarda, en-
voltat de clients i fans, el can-
tant va encendre els llums na-
dalencs dels grans magatzems
i va felicitar el Nadal a tots els
assistents. 

A més de gaudir del seu ca-
risma i de la seva veu, els més
matiners es van poder fer fotos
amb ell per poder felicitar les

festes d’una forma original. Per
últim, Bustamante va compar-
tir mitja hora amb tres fans que
van poder estar en privat amb
ell i conèixer-lo personalment.

Aquesta activitat s’emmar-
ca dins la campanya de Nadal
del Centre Comercial Baricen-
tro per incentivar les vendes en
uns moments econòmics difícils
per a moltes llars. 

David Bustamante va felicitar el Nadal a tots els clients del centre Comercial Baricentro. Foto: Arxiu

David Bustamante dóna el tret
de sortida del Nadal a Baricentro 

» El cantant serà l’encarregat d’encendre els llums nadalencs
»Tres dels seus fans passaran mitja hora privada amb ell

Conveni de dinamització
comercial a Barberà del Vallès

BARBERÀ4L’Associació de co-
merciants Barberà Comerç
Urbà i l’Ajuntament de Barbe-
rà han signat un conveni amb
l’objectiu de treballar de ma-
nera conjunta per potenciar el
model de comerç urbà i la con-
solidació de la seva posició
competitiva a la ciutat.

A través d’aquest acord, el
consistori barberenc aportarà un
total de 8.000 euros per finan-
çar les actuacions que l’entitat
realitzarà segons el Pla de Di-
namització Comercial del 2013

presentat i que l’Ajuntament
complementarà amb el Pla que
organitza amb la col·laboració
d’altres agents de Barberà del
Vallès.

Aquest pla inclou diferents
tipus d’actuacions, com ara la
Shopping Night o la campanya
de Nadal, així com d’altres ac-
cions que tenen per objectiu di-
namitzar els comerços de la
vila, entre moltes més que fan
que Barberà del Vallès tingui
una oferta comercial variada i
de proximitat.

Nova edició del concurs
d’aparadors de Nadal

RIPOLLET4Un any més la
Cambra de Comerç de Sabadell
organitza el concurs d’apara-
dors de Nadal L’Aparador di-
rigit a tots els comerços de la
comarca.

L’Ajuntament de Cerdan-
yola del Vallès hi col·labora
com a punt d’informació i de
recollida de sol·licituds. La
Cambra atorga un premi de
1.000 euros a l’establiment
guanyador. A Cerdanyola sem-
pre hi ha hagut una bona par-
ticipació i cal destacar que en
dues ocasions el premi ha estat

atorgat a empreses de la ciutat.
Així, l’any 2006 va correspon-
dre a Boutique Magda i l’any
2011 a Aluminios Cordellas.

Durant els darrers dies, la
Cambra ha repartit les bases del
concurs, que inclouen la but-
lleta d’inscripció, a les boti-
gues de Cerdanyola. Qui vulgui
participar-hi pot passar per
l’OAC, a la planta baixa de l’A-
juntament, abans del dia 4 de
desembre.

Els aparadors que hi parti-
cipin estaran visibles entre els
dies 10 i 19 de desembre.

Loteria Solidària al Mercat
Municipal de les Fontetes

CERDANYOLA4L’associació de
concessionaris del Mercat Mu-
nicipal de les Fontetes, en el
marc de la campanya de Nadal
i Reis, ven participacions de lo-
teria del número 86.241, ex-
clusiu per al mercat.

La particularitat de les par-
ticipacions, les quals es venen
a 5 euros, és que es detinen 40
cèntims de cadascuna a la com-

pra d’aliments frescos per al
menjador solidari que gestiona
l’Associació de Persones Ami-
gues de Mossèn Rossell. 

Tothom qui vulgui temptar
la sort i, a més, col·laborar en
aquesta iniciativa solidària, no-
més cal que vagi al mercat de
les Fontetes i compri partici-
pacions a qualsevol de les pa-
rades.

Cerdanyola | Fira de Santa Llúcia
Enguany la Fira de Santa Llúcia de Cerdanyola es portarà a terme entre els dies 5 i

22 de desembre. El Consell de Comerç vol que sigui una activitat efectiva i que
llueixi més que en edicions anteriors. Per aquest motiu es millorarà la il·luminació

dels carrers del municipi i s’oferiran més propostes lúdiques.

Redacció
BARBERÀ DEL VALLÈS
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Cerdanyola

L’any vinent l’Ajuntament de
Cerdanyola comptarà amb
58.860.513 euros per sufragar
els serveis municipals. Els pres-
supostos per al 2014 s’han
aprovat de forma inicial amb el
vot a favor del PSC i ICV-EUiA,
l’abstenció de CiU i PP i el vot
en contra de Compromís i ERC.

Els objectius del pressupost,
segons el regidor d’Hisenda,
Francisco Ortiz, són “conservar
el bon estat de les finances mu-
nicipals”, aconseguir una “con-
tenció fiscal i de la despesa or-
dinària”, a més de fer inversions
en l’espai públic (gràcies a la re-
ducció del deute), i la culmina-

ció de les obres de la iniciativa
Urban (Biblioteca, pistes de
tennis del riu Sec, passeig Acà-
cies, entre d'altres). A més, s’hi
afegeixen projectes importants
com la zona esportiva de Fon-
tetes o l'actuació a Cerdanyola
2000. L'asfaltat de carrers,
300.000 euros, o l’1'5 milions
en diferents partides d'ajudes a
les famílies són aspectes des-
tacats especialment tant per
Ortiz com per al regidor d’ICV-
EUiA, Santiago Cayuela, que as-
segura que s'ha triplicat aques-
ta partida social en 5 anys,
"cosa que pocs Ajuntaments
han fet" malgrat la crisi.

Segons Cayuela, “votar en
contra d’aquests pressupostos
només es pot entendre “des
del tacitisme i l’electoralisme
d’alguns partits”.

L’OPOSICIÓ, DIVIDIDA
El portaveu popular, Manuel
Buenaño, asseguren que s’han
abstingut perquè s’han acceptat
el 90 per cent de les seves pro-
postes. Des de CiU, en canvi, re-
marquen que han volgut fer
“una lectura del pressupost en
positiu, que no sigui partidista
i intentant fer aportacions que
millorin aspectes que poden
ser bons per a la ciutadania”.

Tant Compromís per Cer-
danyola com ERC votaven en
contra amb un discurs de re-
buig contundent. Pol Ribas, de
Compromís, considera el pres-
supost continuista i covard per-
què renuncia a fer política de
transformació social sense
apostar per pressupostos par-
ticipatius i impulsa "la caritat i
no la creació de llocs de treball". 

Ajuntament de Cerdanyola. Foto: Arxiu

Més de 58 milions d’euros 
de pressupost per al 2014

» Els comptes s’han aprovat amb el vot a favor de PSC i ICV-EUiA,
l’abstenció de PP i CiU i el vot en contra de Compromís i ERC 

Últims retocs al nou local
del menjador solidari

SOLIDARITAT4El menjador so-
lidari Mossèn Josep Rosell es
podrà traslladar a un nou local
l’any vinent.

En aquests moments, les
noves dependències del carrer
Canàries estan sent reformades
pels voluntaris i els membres de
l’associació Amics de Mossèn
Rosell.

El local ha estat cedit per
l’Ajuntament de Cerdanyola
que també ha inclòs al pressu-
post 2014 una proposta d’ajut
amb l’objectiu que el menjador

pugui donar un servei millor a
tots els seus usuaris.

Per manca d’espai, el men-
jador només pot donar dinars
a 18 persones de dilluns a dis-
sabte, però amb el nou equipa-
ment calculen que podran arri-
bar a servir fins a 50 àpats si-
multàniament.

L’alcaldessa de Cerdanyola,
Carme Carmona, assegura que
“la tasca del menjador és molt
necessària i més en aquest
temps que la crisi està colpejant
a famílies de la ciutat”.

L’Ateneu celebra els 30 anys
amb una gran festa

SOCIETAT4La festa comme-
morativa dels 30 anys de l'Ate-
neu va comptar amb la partici-
pació de més de 20 entitats di-
ferents. Una jornada de portes
obertes amb activitats per a
adults i infants durant tot el
dissabte passat va servir per
mostrar les diverses activitats
que s'han fet i es fan en aquest
equipament cultural. 

El programa de la celebració
va comptar amb música, dansa,
teatre, cinema, mostres de cul-
tura popular, fotografia, radioa-
ficionats, i fins i tot una xerrada

a l’hora del cafè amb entitats, de
les més veteranes fins a les no-
velles, per reflexionar sobre la cul-
tura a Cerdanyola. A més també
es va portar a terme una projec-
ció d'imatges de la història de l'A-
teneu i una mostra de cartells ex-
plicant qui són i que fan cadas-
cuna de les entitats participants.

Les organitzacions locals pre-
sents en aquesta iniciativa van
destacar que l’Ateneu sempre ha
estat "un equipament d’impor-
tància cabdal per al desplega-
ment cultural i associatiu de la
ciutat" durant aquests 30 anys .

Integració | Dia de la Discapacitat
El programa d’activitats del Dia de la Discapacitat d’enguany té com a 
objectiu aconseguir la inclusió social de les persones amb discapacitat 

de la ciutat. Demà es llegirà un manifest davant l’Ajuntament 
i durant l’acte s’ha previst una sorpresa molt emotiva.

Redacció
CERDANYOLA
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BarberàBarberà

Barberà acollirà fins al mes de
maig la primera Mostra de Te-
atre Amateur, on un total de sis
companyies de diferents punts
de la comarca portaran a terme
els seus muntatges teatrals.

La tinent d’Alcaldia de Cul-
tura del consistori barberenc,

Teresa Colomer, destaca la im-
portància d’aquest certament
“per tal d’afavorir el desenvo-
lupament de les companyies
amateurs i així fomentar la ini-
ciativa d’aquests grups donant
continuïtat a la seva feina i fa-
cilitant eines per fer possibles
les seves produccions”.

Les companyies partici-
pants, entre les que es troben
Cia D’SAS’3, el grup de teatre
Viéndolas Venir i la Cia Tea-

troia, portaran a terme espec-
tacles amb estils molt diferents,
però amb una inquietud cultu-
ral i un treball molt acurat.

Les entrades pels especta-
cles es podran adquirir a través
de la pàgina web del Teatre
Municipal Cooperativa o a la ta-
quilla del teatre. Aquelles per-
sones interessades a veure 5 o
6 espectacles podran adquirir
un abonament del 30% de des-
compte.

Tres entitats sense ànim de lucre reparteixen aliments de forma gratuïta a 390 famílies. Foto: Arxiu

Barberà acull la primera 
Mostra de Teatre Amateur

» Hi actuaran sis companyies de diferents punts de la comarca  
» Hi haurà un 30% de descompte per als que vegin cinc o sis obres 

Primer pas per crear una nova
xarxa de voluntariat ciutadà

SOLIDARITAT4Una trentena
de persones, la majoria repre-
sentants d’entitats de Barberà,
es van reunir la setmana pas-
sada per començar a crear la
primera xarxa de voluntariat
ciutadà de la vila.

La regidora de participació
ciutadana, Elvira Maza, re-
marca que a la ciutat “hi ha
molta gent que demana ser vo-
luntària i existeixen moltes en-
titats que fan voluntariat”.

Durant la reunió, el cap d’à-
rea de Serveis Personals, Lluís
Carol, va fer una diagnosi de la

xarxa associativa de la ciutat.
En aquest sentit, va afirmar
que “és una xarxa consolidada,
en augment, cohesionadora i
que actua localment”. També va
explicar com anirà evolucio-
nant el procés de creació d’una
xarxa de voluntariat ciutadà,
una tasca que continuarà du-
rant l’any 2014 i que té com a fi-
nalitat enfortir el moviment
associatiu per tal que siguin
les entitats qui donin sortida a
aquelles persones que tenen
inquietuds i que volen ser vo-
luntàries.

El Mossos recomanen
precaució durant el Nadal 

SEGURETAT4Els Mossos d’Es-
quadra han tornat a presentar
una sèrie de consells, no només
als usuaris sinó també als co-
merciants, recomanant atenció
en determinats moments de la
vida quotidiana per evitar si-
tuacions de risc o possibles
atracaments. També fan espe-
cial menció a un col·lectiu sen-
sible com és el de la gent gran.

Per a la gent gran es reco-
mana atenció a les persones
que es troben pel carrer i es di-
rigeixen a ells amb contun-
dència, assegurant que els co-

neixen o que intentin tacar-
los amb algun líquid per des-
prés netejar-los. També cal
prestar atenció a l’hora de treu-
re diners del caixer i mai deixar
que un desconegut els acom-
panyi fins a casa. Per als co-
merciants, des dels Mossos es
recomana parar atenció als bit-
llets i targetes que presenten els
clients, evitar confrontacions i
trucar directament a la policia.
A més, es recomana no tenir
grans quantitats de diners a
l’establiment i instal·lar-hi sis-
temes de seguretat.

Desconvocada la vaga
indefinida de neteja viària

SOCIETAT4El sindicat UGT ha
desconvocat la vaga indefinida
de la neteja viària que havia de
començar el pròxim dilluns 2 de
desembre. 

La desconvocatòria arriba
després d’haver aconseguit un
acord amb l’empresa adjudica-
tària del servei, Barberà Serveis
Ambientals, sobre el conveni
col·lectiu que portava dos anys

bloquejat. El sindicat conside-
ra que l’acord “compleix els
mínims” exigits, com per exem-
ple que els canvis que es puguin
efectuar en els torns es faran de
forma voluntària i amb com-
pensació econòmica, així com
increments salarials cada any.

El nou conveni tindrà vi-
gència fins al 31 de desembre
del 2016.

Biblioteca Esteve Paluzie | Nou servei d’Informació
Coincidint amb el Dia Internacional dels Drets Humans, el pròxim dimarts 10 de

desembre, a les 19h a la Biblioteca Esteve Paluzie, es durà a terme la presentació del
nou Servei d’Informació Mediadora conveniat amb la Generalitat de Catalunya, així

com la xerrada La Mediació com a garantia de convivència i de drets humans.

Redacció
BARBERÀ
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Ripollet

La violència contra les dones
encara és un problema dins les
societats modernes. Per aquest
motiu, l’Ajuntament de Ripollet
ha elaborat un protocol d’a-
tenció a les dones en situació de
violència masclista.

Aquest protocol determina
el marc conceptual, legal i el
model d’intervenció de la vio-
lència vers les dones. També es-
tableix quin és el circuit local
d’actuació, els procediments i
descripcions de cada servei i el
mapa de recursos locals. Tot
això permet millorar les ac-
cions preventives, de detecció,
atenció i recuperació vers la
construcció d'unes relacions
interpersonals lliures de vio-
lència.

El protocol ha estat elaborat

per diferents serveis que in-
tervenen en l’atenció a les dones
en situació de violència mas-
clista al municipi de Ripollet.

Les Nacions Unides calculen
que el 70 per cent de les dones
experimenten algun tipus de
violència en el transcurs de la
seva vida, sigui física, sexual,

psicològica o econòmica. Se-
gons dades de l’Observatori
contra la violència domèstica i
de gènere, en el segon trimes-
tre de 2013 s’han registrat
31.494 denúncies als jutjats es-
panyols de violència vers la
dona, un 6,8% més que al pri-
mer trimestre d’aquest any.

El 70 per cent de les dones han patit algun tipus de violència. Foto: Arxiu

Nou protocol d’atenció a
víctimes de violència masclista 
» El 2013 s’han registrat 31.494 denúncies per maltractament

» El document l’han elaborat diferents serveis de Ripollet

Alliberen dos homes  tancats a
un taller mecànic com a esclaus 

SEGURETAT4Els Mossos d’Es-
quadra han detingut un matri-
moni veí del municipi, de 42 i
43 anys i naturals de Romania,
per retenir i obligar a treballar
en un taller mecànic il·legal
dos homes d’entre 40 i 50 anys.
La parella ha ingressat a presó
acusada de delictes de coac-
cions, amenaces, lesions, de-
tenció il·legal, tinença il·lícita
d’armes i contra els drets dels
treballadors.

Segons la investigació poli-
cial, retenien a les seves vícti-
mes en règim d’esclavatge i

amenaçats de matar-los a ells i
a les seves famílies a Romania.
Les persones alliberades tre-
ballaven de 8 a 23 hores, sen-
se poder sortir del recinte i so-
vint eren colpejats i castigats.
La policia explica agressions fí-
siques i humiliacions que hau-
rien provocat fins i tot el tren-
cament d’alguna costella a una
de les víctimes com a càstig per
trigar a fer un treball o utilitzar
massa pintura en un cotxe.

Els dos alliberats van ser
captats a Romania amb la fal-
sa promesa d’una feina digna.

Compromís per Ripollet
reclama un nou institut

ENSENYAMENT4Davant la ne-
gativa del Departament d’En-
senyament de construir un nou
institut, pel qual l’Ajuntament
ja ha cedit els terrenys, Com-
promís per Ripollet (COP-CpR)
alerta que el pròxim curs els
tres instituts públics no po-
dran “rebre correctament els
alumnes de 1r d’ESO”.

El curs vinent estudiaran se-
cundària 77 alumnes més que
aquest i el següent l’augment
arribarà a 144. És per això que
des del COP-CpR consideren
que llavors la situació serà

“greu” i denuncien la manca de
previsió del Departament. Se-
gons les xifres d’escolaritza-
ció, la massificació als instituts
durarà, com a mínim, més de
vuit anys i encara no hi ha no-
tícies de quines són les actua-
cions previstes per encabir
l’augment d’alumnes als edifi-
cis actuals. “Sembla que hi ha
direccions, tant de primària
com de secundària, que se sen-
ten còmodes en veure els seus
centres massificats”, afirma el
regidor del COP-CpR, Antoni
Pijuan.

L’Associació d’aturats 
de Ripollet segueix en lluita

SOCIETAT4Els aturats de Ri-
pollet segueixen amb les seves
reivindicacions. Es reuneixen
cada dijous en assemblea ober-
ta al centre cívic del Pont Vell a
les 10 hores i cada divendres
posen una paradeta davant de
l’Oficina de Treball de la Ge-
neralitat per donar a conèixer
les seves propostes en matèria
d’ocupació.

El col·lectiu demana a l’A-
juntament una major transpa-

rència en les contractacions de
veïns per fer obres i la necessi-
tat d’ajudes als aturats pel
transport públic i pels submi-
nistraments bàsics.

Per altra banda, també estan
preparant una marxa reivindi-
cativa que ha de servir per lliu-
rar al Parlament de Catalunya
les més de 120.000 signatures
recollides al llarg d’aquests me-
sos a favor de la renda garanti-
da de ciutadania. 

Casa Natura | Èxit de participació
L’activitat De l’hort a la cuina. Intercanvi de trucs i idees per cuinar més sostenible va ser un
èxit. Una vintena de persones es van aplegar a l’aula de la Casa Natura guarnida amb pots de

confitures, melmelades, gelees, salaons, herbes culinàries, llibres de cuina, quadres de planifi-
cació de conreus a l’hort i codonys collits de l’horta de fruiters per intercanviar experiències.

Redacció
RIPOLLET
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Esports

AGENDA MENSUAL

FINS AL 22 DE DESEMBRE / Barberà
Sense hora Club de lectura virtual de microrelats.

Conduït pels escriptors Susana Camps i Jesús
Esnaola. Es comentarà i debatrà sobre l'obra
de diferents autors./ La Microbiblioteca

DIUMENGE 22 DESEMBRE / Cerdanyola
18:00 Concert de Nadal. L’agrupació Musical de

Cerdanyola del Vallès celebra el seu 15è ani-
versari amb el tradicional concert de Nadal.
S’interpretaran peces de contingut nada-
lenc, valsos i polques./ Teatre Ateneu

FINS AL 12 DE GENER / Ripollet
10:00 Pessebre Gegant. Com cada any, l’Agru-

pació de Pessebristes de Ripollet serà l’en-
carregada de muntar el tradicional pessebre
de Nadal amb les figures habituals i algunes
novetats. L’entrada és gratuïta./ Mercat Mu-
nicipal de Ripollet

DIUMENGE 8 DE DESEMBRE / Cerdanyola
12:00Museu tàctil. Es tracta d'un programa de

visites guiades per la col·lecció del museu amb
guies que pertanyen a altres disciplines o que
oferiran una visió diferent o personal sobre
el fons del museu./ MAC

DILLUNS 9 DE DESEMBRE / Cerdanyola
18:30 Taller de cuina de Nadal. Una activitat pen-

sada per a tots aquells que volen sorprendre
tots els seus amics i familiar durant aques-
tes festes. Places limitades. / Biblioteca de ca
n’Altimira

FINS AL 17 DE DESEMBRE / Ripollet
10:00 Taller de memòria. Activitat amb caràc-

ter preventiu, amb exercicis on es treballen
l’atenció, la concentració i la lògica. Consul-
tar dies i horaris./ Casal d’Avis 

FINS AL 31 DE DESEMBRE / Cerdanyola
12:00 La Girafa camacurta. Conte per a infants

de 3 a 9 anys a càrrec de Vabau. També hi hau-
rà una actuació de ninots reciclats. / MAC-Can
Domenech

DIJOUS 26 DE DESEMBRE Ripollet
19:30. Tarzán, el musical. Adaptació sobre el clàs-

sic conte d’Edgar Rice Burroughs, en el qual
el fill orfe d’una família anglesa creix al
costat dels llops com un més de la manada./
Centre Parroquial de Ripollet

CULTURA INFANTIL

ESPORTS

TALLERSEXPOSICIONS

BARBERÀ La música és una font de
lleure, informació i coneixement, de tra-
dició i història, de valors, i un dels ins-
truments socialitzadors i globalitzadors
més potents actualment. Per a infants
d'1 a 6 anys. / Biblioteca Esteve Palu-
zei (consultar horaris)

DISSABTES MUSICALS
FINS AL 28 DE DESEMBRE

Cesc Gelabert v.o.+
13 de desembre a les 21:00

RIPOLLET Premi Butaca 2012 al millor
espectacle de dansa. Gelabert ofereix una
retrospectiva de futur i presenta el seu
darrer espectacle que inclou l'estrena de
tres solos i la interpretació de peces an-
tigues revisades per a aquesta ocasió.
Preu: 6 euros./ Teatre Auditori

Taller percepció pròpia imatge
12 de desembre a les 18:30

BARBERÀ Els objectius són: informar so-
bre els trastorns alimentaris, establir les
bases d’una dieta equilibrada i sana, tre-
ballar sobre els factors de prevenció i in-
cidir en la normalització d’hàbits salu-
dables./ Biblioteca Esteve Paluzie

15è Cros Ciutat de Cerdanyola

La Zona esportiva Municipal de Montflorit
acollirà el 15è Cros Ciutat de Cerdanyo-
la coincidint amb la fase final comarcal
de cros dels Jocs Esportius Escolars.

BARBERÀ Exposició de documenta-
ció i material al voltant dels Pirineus.
Fa un recorregut pels Pirineus seguint
les etapes que formen el GR Prineus./
Biblioteca Esteve Paluzi (consulteu
horaris)

Pirene
Fins al 24 de juny de 2014 / Barberà

14 DE DESEMBRE

El Club Handbol Barberà
presenta els seus equips

HANDBOL4El Club Handbol
Barberà va presentar dijous pas-
sat els seus equips per a la pre-
sent temporada en un acte ce-
lebrat a la Instal·lació Esportiva
Municipal Elisa Badia. 

Els més de 70 jugadors de
l’entitat participants van desfi-
lar davant de les famílies i acom-
panyants que van omplir la gra-
deria de l’equipament esportiu. 

A l’acte van assistir-hi el ti-

nent d’alcalde d’Esports, Ignacio
Navarro, i el president de la Fe-
deració Catalana d’Handbol,
Tomàs Moral. 

Aquesta temporada el club
vallesà comptarà amb sis equips,
des dels més petits, els alevins i
els infantils que disputen les
lligues dels Consells Esportius
fins als dos equips de competi-
ció federada, que són el cadet i
el sènior.

Bon paper de l’atletisme 
de Ripollet al Cros de Mataró

ATLETISME4Uns 60 atletes del
Ripollet Unió Atlètica van par-
ticipar el passat diumenge 17 de
novembre al 44è Cros Ciutat de
Mataró. El club es va emportar
una victòria individual, acon-
seguida per l’atleta infantil Clàu-
dia Alcolea, i dos podis més de
la mà del benjamí Younes Da-
hak, que va ser segon, i l’aleví
Daniela Martínez, tercera.

En la classificació per equips,
el RUA va vèncer en dues cate-

gories. La primera victòria va ser
per l’equip format per Clàudia
Alcolea, Asmae Dahak, Mireia
Valdivia, Míriam Castillejo, Gina
Guardado i Desiré Delgado. 

La segona victòria a la pro-
va de l’equip d’atletisme de Ri-
pollet va venir de la mà dels atle-
tes benjamins masculins, un
equip format pels esportistes
Younes Dahak, Antoni Gonzá-
lez, Andreu González i Pol Pe-
ñarando.

La Federació Catalana d’Hand-
bol (FCH) i l’Ajuntament de Cer-
danyola han arribat a un princi-
pi d’acord en el tema del complex
esportiu Guiera, segons avança
La Xarxa. 

Segons aquest mitjà, el con-
sistori estaria disposat a recupe-
rar la gestió del Guiera i rescatar
la concessió del complex espor-
tiu, que és la principal causa que
ha provocat la crisi econòmica
que viu la Federació d’Handbol.
Aquest conflicte es va accentuar
la passada setmana, quan la FCH
va anunciar en un comunicat
que l’Ajuntament de la localitat
vallesana havia “dinamitat” la re-
lació contractual que mantenien
per la gestió de les instal·lacions
municipals esportives de Guiera.

L’origen de tot plegat cal bus-
car-lo 12 anys enrere. L’any 2001,
la FCH va invertir set milions
d’euros en la construcció  del Parc

Esportiu de Guiera, unes ins-
tal·lacions esportives situades a
Cerdanyola. Aleshores l’Ajunta-
ment va aportar els tres milions
restants amb el compromís que
Guiera fos la seu oficial de la FCH
i amb el benefici de no haver de
pagar perquè l’esport munici-
pal utilitzés l’equipament. 

Aquest estiu, però, la FCH va
acollir-se al concurs voluntari
de creditors, amb un deute de
més de 4 milions d’euros, 3 dels
quals són de la hipoteca del com-

plex de Guiera. Per aquest motiu,
des de la federació s’assegura
que allò que impossibilita la seva
supervivència és la gestió del
Guiera. 

Les condicions que va oferir
la FCH per desfer-se de la gestió
no van ser acceptades en un
principi pel consistori, ja que la
federació demanava que l’Ajun-
tament es fes càrrec de tot el deu-
te del pagament del complex per
trencar de manera pactada el
contracte de gestió mútua.

PEM Guiera de Cerdanyola. Foto: Ajuntament

Principi d’acord en la polèmica
pel centre esportiu Guiera

Cerdanyola | Les jornades esportives s’ajornen
La catorzena edició de les Jornades Esportives Nocturnes (JEN), que s’havien de

celebrar la nit del passat divendres 22 al dissabte 23 van quedar ajornades. El
Servei d’Esports de l’Ajuntament de Cerdanyola ha assegurat que motius aliens
a l’organització han obligat a cancelar aquesta edició de les jornades nocturnes. 

Redacció
CERDANYOLA

E F E M È R I D E  10 DE DESEMBRE DE 1948
Les Nacions Unides va aprovar i va proclamar la Declaració Universal de Drets Humans. 
L'Assemblea va demanar a tots els països membres que publiquessin el text de la Declaració i
disposessin que fos "distribuït,  exposat, llegit i comentat a les e coles i altres establiments
d'ensenyament,  sense distinció fundada en la condició política dels països o dels territoris”.
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